

《光电产品与资讯》第 11 期“中国的大光学产业”专刊征稿启事

《光电产品与资讯》杂志是中国激光杂志社 2010 年隆重推出的一本以产品和市场资讯为主的信息类期刊。该刊立足光电领域，全年 12 期分别以不同的主题全面介绍技术与市场的最新进展。凭借中国激光杂志社的深厚学术底蕴及强大的采编力量，深入浅出地剖析光电行业事件，详细介绍光电产品的实际应用，在科研与产业之间架起一座互通的桥梁。并致力于成为读者了解市场、选购产品的重要参考，企业推广产品的首选平台。

我们将策划 2011 年第 11 期“中国的大光学产业”专刊英文版。该刊将于明年 1 月份参展美国西部光电展。内容将涵盖国内各地区对光学产业的发展规划，全面展示最新光电技术的发展趋势、优秀产品的应用案例及实用指南等，特向广大读者征稿。

征稿范围：光学、光电子学领域

稿件类型：

- 1) 国内外知名专家、企业老总撰写的最新光电技术或市场发展趋势；
- 2) 光电产品及技术的行业应用案例分析；
- 3) 产品使用心得、经验技巧、故障排除等实用指南类型的文章。

字数：不得超过 4000 字，不得低于 2500 字

专刊截稿日期：2011 年 8 月 31 日

稿件格式要求：投稿文体为英文，请使用 word 格式，文章最后请列出所有作者姓名、单位名称、职务或者职称、联系电话及 E-mail、邮寄地址和邮编。

请将稿件发至 oeppn@siom.ac.cn，邮件主题请标明“中国的大光学产业专刊投稿”。有任何问题请致电：李洪丹 编辑，电话：021-69918166。



2011年4月25日

The announcement of draft-levying for “China’s big Optical Industry”

OE Product & News is a new magazine of Chinese Laser Press in 2010. It’s featured by optoelectronics news, products and market reports, and the circulation covers OE-related companies, universities and institutes. It aims to accelerate China OE research and industrial development. The main columns include news, viewpoint, interview, focus, technology exchange, product information, etc. OEPN provides a channel to know the OE market and buy devices, and it is also a favorable platform of promoting products for companies.

The topic of NO.11 is China’s big Optical Industry. It will be reported the development of optical industry in China’s districts, application analysis of optical products and so on. The magazine will be free distributed in Photonics West 2011. We hope you can write some paper to us.

Got range: optics , optoelectronics

Type:

- 1) Latest photoelectric technology or market development trend in China written by experts or enterprise general manager;
- 2) Industry application analysis of optoelectronics products and technology;
- 3) Practical types of articles , e.g. your experience , comments about the product, trouble removal.

Word number : >2500 and <4000

Closing date: 2011.8.31

The form: please write the paper in English and send it to: oepn@siom.ac.cn. The author’s name, company, duties or the title of a technical post , telephone, E-mail, delivery address and postcode are must given.

If you have any question, please call to : 86-21-69918166.

